
	  
Flaskebekk vel	  

Møtereferat 
Styremøte avholdt 20. november 2012 
 
 
Avholdt	  hos	  Birger	  Libell,	  Lovlig	  forfall,	  Bjarte	  Arneson.	  	  	  Styret	  var	  beslutningsdyktig.	  
Neste	  møte	  20.	  November	  2012 
	  
	  
Flaskebekkveien85	  
	  	  	  	  

 
 

Til	  behandling	   Vannet	  på	  Flaskebekk	   	  
Diskusjon	   Vi	  har	  fortsatt	  ikke	  mottatt	  noen	  ny	  informasjon	  fra	  kommune	  eller	  utbygger.	  	  

Den	  gamle	  tanken	  står	  der	  fortsatt	  og	  	  det	  går	  ledninger	  inn	  og	  ut.	  Utskifting	  av	  
masse	  pågår.	  	  Merete	  tar	  kontakt	  med	  Kommunen	  og	  Rambøll	  for	  å	  be	  om	  
informasjon.	  Denne	  blir	  lagt	  ut	  på	  www.flaskebekk.no	  fortløpende.	  
	  

	  

Vedtak	   Saken	  følges	  av	  styret.	  	   	  

Ansvar	   Torgeir	  Rødsand.	  Merete	  Varøystrand	  
	  

	  

Videre	  framdrift	   Fra	  d.d.	  så	  lenge	  det	  er	  nødvendig	   	  
Vedlegg	   	   	  

	  
	  
 

Til	  behandling	   Farten	  er	  for	  høy	  i	  Flaskebekkveien.	  
	  

	  

Diskusjon	   Prosjektleder	  Bjarte	  er	  fortsatt	  i	  Danmark.	  Stefan	  og	  Bjarte	  tar	  opp	  
saken	  når	  han	  er	  tilbake.	  

	  

Vedtak	   Brev	  til	  	  Ordføreren	  skal	  sendes	   	  

Ansvar	   Bjarte,	  Stefan	   	  
Videre	  framdrift	   ASAP	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  
 

Til	  behandling	  Jørgen	  Berners	  vei	  utbygging.	  	  
	  

	  

Diskusjon	   Jørgen	  Berners	  vei-‐prosjektet	  er	  delt	  opp	  i	  utbyggingsfelt.	  Skogen	  Vest	  
Huseierforening	  har	  klaget	  til	  kommunen.	  Styret	  fikk	  ingen	  informasjon	  fra	  
oppsitterne	  om	  nabovarsel	  til	  det	  første	  feltet	  før	  klagefristen	  gikk	  ut.	  Hvis	  
du	  får	  nabovarsel,	  vennligst	  kontakt	  styret	  umiddelbart.	  

	  

Vedtak	   Merete	  undersøker	  sakens	  satus	  i	  Kommunen,	  både	  regulering	  og	  
byggesak.	  

	  

Ansvar	   Merete	   	  
Videre	  

framdrift	  
Fortløpende	   	  

Vedlegg	   	   	  



	  
	  
	  
 

Til	  behandling	   Strandpromenaden	  	  
	  

	  

Diskusjon	  
	  
Torgeir	  har	  fotografert	  promenaden	  fra	  kajakk.	  
Birger	  lager	  fotomontasjer	  som	  brukes	  som	  grunnlag	  for	  
videre	  arbeid.	  	  
Reparasjoner	  bør	  igangsettes	  i	  april	  -‐13.	  
	  
	  

	  

Vedtak	   Arbeidets	  omfang	  skal	  beskrives.	  	  Merete	  søker	  
spesialisthjelp	  for	  videre	  arbeidsbeskrivelse	  før	  prising.	  
	  

	  

Ansvar	   Alle	   	  
Videre	  framdrift	   Snarest	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  
	  
 

Til	  behandling	   Strandpromenadens	  veilag	  
	  

	  

Diskusjon	   Vi	  har	  fått	  et	  ønske	  fra	  Strandpromenadens	  veilag	  om	  deling	  
av	  utgifter	  med	  badehuseiere	  som	  også	  benytter	  
Promenaden	  som	  tilførselsvei.	  
	  
	  

	  

Vedtak	   Vi	  inviterer	  til	  neste	  styremøte	  18.	  Desember	  eller	  møtet	  
deretter.	  

	  

Ansvar	   Alle	   	  
Videre	  framdrift	   Når	  mulig	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  

	  
	   	  

	  

 
	  

 
Til	  behandling	   Medlemskontigent/	  nye	  medlemmer	  

	  
	  

Diskusjon	   Kontigenten	  gjelder	  for	  2012/halve	  2013	  .	  Vi	  er	  sent	  ute	  
med	  innbetalingskortene	  og	  må	  legge	  oss	  i	  selen.	  

	  

Vedtak	   Kontingent	  bør	  sendes	  ut	  før	  jul	  	  med	  invitasjon	  til	  lille	  
julaften	  

	  

Ansvar	   Birger	  og	  Merete	   	  
Videre	  framdrift	   asap	   	  

Vedlegg	   www.flaskebekk.no	  	  Flaskebekk	  er	  også	  på	  Facebook	   	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



 
Til	  behandling	   Lyktestolpe	  ødelagt	  

	  
	  

Diskusjon	   I	  Nordveien	  ligger	  en	  lysmast	  nede	  og	  utgjør	  en	  fare.	  
Oppsitterne	  søker	  vellet	  om	  tilskudd	  til	  reparasjon.	  	  
Veilyset	  eies	  trolig	  av	  kommunen,	  så	  lenge	  de	  betaler	  
veilyset.	  Vi	  vet	  ikke	  hvem	  som	  har	  betalt	  for	  stolpene,	  
eller	  hvem	  som	  betaler	  strømmen.	  	  
Saken	  er	  av	  prinsippiell	  interesse	  og	  vi	  gjør	  
undersøkelser	  om	  ansvaret.	  

	  

Vedtak	   Uansett	  må	  jobben	  gjøres.	  Vellet	  betale	  halvparten	  av	  
regningen	  inntil	  ca	  kr.	  3000.-‐	  	  
Styret	  gjør	  oppmerksom	  på	  at	  arbeidet	  må	  utføres	  en	  
elektromontør	  godkjent	  av	  Energi1	  Follo/Røyken	  	  	  

	  

Ansvar	   Birger	  og	  Merete	   	  
Videre	  framdrift	   Birger	  svarer	  Hans	  Vigmostad.	  Merete	  	  gir	  de	  andre	  

nødvendige	  beskjeder.	  
	  

	  

 
Til	  behandling	   Sprengning	  og	  graving	  i	  fjorden	  

	  
	  

Diskusjon	   Ingen	  nye	  opplysninger	   	  

Vedtak	   Styret	  følger	  saken	   	  

Ansvar	   Styret,	  interesserte	  medlemmer	   	  
Videre	  framdrift	   	   	  

Vedlegg	   http://www.nesodden.kommune.no/artikkel.aspx?MId1=147&AId=7310&ei
d=233	  

	  

	  

 
Til	  behandling	   Søndre	  Øvreveien	  Veilag	  vil	  ha	  ny	  asfalt	  

	  
	  

Diskusjon	   Varslet	  utbedring	  av	  hus	  og	  bygging	  i	  Øvreveien	  	  gjør	  at	  
veilaget	  (SØV)	  vil	  vente	  med	  asfaltering.	  

	  

Vedtak	   Vi	  avventer	  ny	  søknad	  	  	   	  

Ansvar	   Styret	   	  
Videre	  framdrift	   Når	  nødvendig	  og	  mulig.	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  

 
Til	  behandling	   Sydveien	  

	  
	  

Diskusjon	   Tor	  Henning	  Larsen	  har	  uttrykt	  sin	  begeistring	  overfor	  	  
oppdragsgiveren.	  	  Merete	  var	  noe	  mer	  kritisk	  i	  sin	  
vurdering.	  Subbus	  er	  bare	  lagt	  på	  en	  del	  av	  veien,	  og	  det	  
kan	  vise	  seg	  nødvendig	  å	  legge	  mer	  subbus	  på	  Sydveien	  
senere.	  	  Vi	  anbefaler	  oppsitterne	  i	  Sydveien	  å	  danne	  
veilag.	  

	  



Vedtak	   Vi	  avslutter	  saken.	   	  

Ansvar	   Styret	   	  
Videre	  framdrift	   Ingen.	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  

 
Til	  behandling	   Strøkasser	   	  

Diskusjon	   Det	  ser	  	  ut	  til	  at	  alle	  kasser	  er	  klare	  for	  vinteren.	  	   	  

Vedtak	   Saken	  avsluttes	   	  

Ansvar	   Styret	   	  
Videre	  framdrift	   	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  
	  

 
Til	  behandling	   Det	  gamle	  dampskipsselskapet	  vil	  selge	  Søndre	  brygge	  

	  
	  

Diskusjon	   Båtselskapet	  vil	  selge	  Gnr	  2.,	  268	  til	  kommunen	  for	  
4.000.000.-‐	  .	  Etter	  salget	  må	  vi	  forholde	  oss	  til	  
Kommunen	  som	  nabo.	  

	  

Vedtak	   Vi	  avslutter	  saken	  inntil	  videre.	   	  

Ansvar	   Styret	   	  
Videre	  framdrift	   	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  
	  

 
Til	  behandling	   De	  forsvunne	  kassene	  fra	  biblioteket	  

	  
	  

Diskusjon	   Kassene	  er	  fortsatt	  borte.	   	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vedtak	   Vi	  prøver	  gjennom	  AMTA.	  Torgeir	  tar	  kontakt	  med	  Jon	  Erik	  
Bjerk	  for	  bilder,	  	  

	  

Ansvar	   Torgeir	   	  
Videre	  framdrift	   asap	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  
	  
	  

 
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



	  	  
Til	  behandling	   Jubileumsboka	  

	  
	  

Diskusjon	   Boken	  er	  blitt	  scannet,	  bildene	  gjenstår.	  	   	  

Vedtak	   Stefan	  Norris	  har	  kontakt	  med	  Rainer	  Jucker	   	  

Ansvar	   Stefan	   	  
Videre	  framdrift	   Når	  mulig	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  
Styret	  består	  av	  
Styreleder.	  Birger	  Libell.,	  91804017	  
Sekretær	  Bjarte	  Arneson	  
Kasserer:	  Merete	  Varøystrand	  
Styremedlem	  Stefan	  Norris	  
Styremedlem	  Torgeir	  Rødsand	  
	  
	  


